

APF 20TH ANNIVERSARY GALA DINNER

REVISIT THE PAST • CELEBRATE THE PRESENT • SHAPE THE FUTURE



APF 愛培自閉症基金
Autism Partnership Foundation

Acknowledgement Arrangement 鳴謝安排

We extend our heartfelt gratitude for your generous donation to empower individuals with autism to embrace their uniqueness with confidence.
衷心感謝閣下的慷慨捐助，以鼓勵自閉症人士自信地擁抱自己的獨特性。

As a token of our heartfelt appreciation, please find the following complimentary acknowledgement arrangements, to be provided at our discretion and subject to availability:

為表示我們誠摯的謝意，我們將根據情況提供以下免費致謝安排：

Gala Dinner Sponsorship 晚宴贊助			
	Platinum Sponsor 白金贊助	Gold Sponsor 金贊助	Individual Sponsor 個人贊助
Donation Amount 捐款金額 (HKD 港幣) ¹	\$32,880	\$28,880	\$3,500
To be invited to Charity Dinner (10 Seats / Table) 獲邀出席慈善晚宴 (10 位 / 席)	1 Table 席	1 Table 席	1 Seat 位
Logo / Name Placement across event website, gala dinner booklet and post-event video ² 於網站、晚宴場刊及活動回顧影片中展示公司徽號 / 芳名 ²	✓	✓	✓
Speech acknowledgement by MC 司儀鳴謝	Priority acknowledgement by MC 優先致謝	Mention by MC 鳴謝提及	---
Name in annual report 年報上列出名稱	✓	✓	✓
Caring Company nomination 提名「商界展關懷」 ³	✓	✓	---

Gift Sponsorship 禮品贊助		
	Auction Item 拍賣品 ¹	Raffle 抽獎禮品
Unit value 單件價值 (HKD 港幣)	\$3,000 +	\$1,000 +
Complimentary Advertising Space 免費廣告版位	1 page 頁	1/2 page 頁
Logo / Name Placement under "In-kind Sponsors" category across event website, gala dinner booklet and post-event video ² 於網站、晚宴場刊及活動回顧影片中的「禮品贊助」類別下展示公司徽號 / 芳名 ²	✓	✓
Name in annual report 年報上列出名稱	✓	✓
Caring Company nomination 提名「商界展關懷」 ³	✓	✓

Donation Support 捐款支持 ¹	Donations of HKD 5,000 or above will receive the following acknowledgements: 凡捐款港幣 5,000 元或以上，將獲得以下鳴謝：
------------------------------------	---

Logo / name placement across the event website, gala dinner booklet and post-event video¹, inclusion in the annual report, and eligibility for Caring Company nomination².

於網站、晚宴場刊及活動回顧影片中展示公司徽號 / 芳名¹、年報上列出名稱及提名「商界展關懷」²。

備註 Remarks

- If you require a U.S. tax receipt or are interested in donating auction item(s), please contact: Ms. Charmaine Kung (event@apf.org.hk).
如欲申請美國退稅 或 捐贈拍賣品，請聯絡：龔小姐 (event@apf.org.hk)。
- The order and positioning of acknowledgements will be determined based on sponsorship amount or in-kind sponsorship category.
鳴謝之排序及展示安排將根據贊助金額或禮品贊助類別釐定。
- Applicable to corporate supporters. The nomination arrangements for the "Caring Company" will follow the guidelines and latest information announced by the HKCSS.
只適用於商業機構支持者。有關「商界展關懷」的提名安排將按照香港社會服務聯會公佈的相關指引及最新資訊為準。